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Zápis č. 5 ze zasedání Výboru dopravy 

 Zastupitelstva Libereckého kraje  

konaného dne 18. 05. 2021 

Přítomni: 13 členů výboru zastupitelstva kraje dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: - 

Hosté: dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Ing. Jan Polák, Ing. Jan Růžička, Ing. Petr Správka, Ing. Jan Wohlmuth 

Ověřovatelé: Jaroslav Demčák 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal přítomné. 

Následně zahájil 5. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2021  

a konstatoval, že je Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje usnášeníschopný.  

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil 

k projednání návrh programu 5. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

v roce 2021. 
 

Navrhovaný program: 
 

1. Zahájení          Josef Chuchlík 

2. Schválení programu jednání      Josef Chuchlík 

3. Volba ověřovatele zápisu      Josef Chuchlík  

4. Kontrola usnesení       Josef Chuchlík 

5. Hodnocení žádostí dotačního fondu, program 6.1 a 6.3 oblast podpory  

Ing. Iveta Moravcová 

6. Informace z resortu dopravy      Ing. Jan Sviták 

▪ Informace z aktuální činnosti 

▪ Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 
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▪ Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje  

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o.       Ing. Jiří Hruboň 

▪ Informace z aktuální činnosti 

8. Informace o činnosti Autobusy LK s.r.o.    Ing. Jiří Zdražil 

▪ Informace z aktuální činnosti 

9. Informace koordinátora BESIP LK     Ing. Jan Polák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

10. Informace o činnosti KSSLK, p. o.     Ing. Jan Růžička 

▪ Informace z aktuální činnosti  

11. Informace o činnosti Silnice LK, a.s.     Ing. Petr Správka 

▪ Informace z aktuální činnosti 

12. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. o.     Ing. Jan Wohlmuth 

▪ Informace z aktuální činnosti 

13. Různé         Josef Chuchlík 

   

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

▪ Hodnocení žádostí dotačního fondu, program 6.1 a 6.3 oblast podpory Doprava  

▪ Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje obci Roprachtice na akci 

„Úpravu povrchu cyklostezky Roprachtice“  

▪ Informace o stavu připravenosti ČSAD Liberec, a.s. – oblast Českolipsko (Západ) 

▪ Zpráva o ukončení realizace projektu „Silnice II/286 revitalizace ul. Žižkova, 

Jilemnice“  

▪ Převzetí závazku ze zůstatků elektronických peněžních prostředků vůči cestujícím  

od společnosti BusLine/TD BUS/Witbystar a.s. do KORID LK, spol. s r.o. – informace 

o neplnění smlouvy 

▪ Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 168/21 - snížení výdajů v kapitole 920 06 - 

Kapitálové výdaje a navýšení výdajů v kapitole 917 06 - Transfery; smlouva  

s Hrádkem n. N. 

▪ ČSAD Liberec, a.s. – navýšení majetkové účasti Libereckého kraje úpisem akcií  

a příplatek mimo základní kapitál 

▪ Výroční zpráva společnosti KORID LK spol. s r.o. za rok 2020 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 5/21/VD/39 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

5. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2021. 

 

Hlasování: 
 

Celkem: 12 Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 
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3. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navrhl ověřovatele 

zápisu Jaroslava Demčáka. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 5/21/VD/40 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu Jaroslava 

Demčáka. 

 

Hlasování: 
 

Celkem: 12 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

4. Kontrola usnesení      

 

Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém zasedání výboru 

dopravy, byla přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 27. dubna 2021  

a všechna výborem doporučená usnesení byla Zastupitelstvem Libereckého kraje přijata. 

 

 

5. Hodnocení žádostí dotačního fondu, program 6.1 a 6.3 oblast podpory Doprava  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal Ing. Ivetu 

Moravcovou. Ing. Moravcová informovala, že Zastupitelstvo Libereckého kraje schválilo 

usnesením č. 80/21/ZK podmínky a Vyhlášení programů dotační fond oblasti podpory doprava. 

V Programu 6.1 - rozvoj cyklistické dopravy lze rozdělit částku 7.167.460,27 Kč a v programu 

6.3 - podpora projektové přípravy lze rozdělit částku 3.753.779,43 Kč. 

Program 6.1 se týká podpory výstavby a rekonstrukce pozemních komunikací pro cyklodopravu, 

cyklostezek, cyklostezek se smíšeným provozem, zřizování jízdních pruhů pro cyklisty  

a terénních cyklistických stezek Libereckého kraje. Program 6.3 je zaměřen na podporu 

projektové přípravy výstavby a rekonstrukce pozemních komunikací pro cyklodopravu, 

cyklostezek, cyklostezek se smíšeným provozem, zřizování jízdních pruhů pro cyklisty, 

cykloturistických tras a terénních cyklistických stezek Libereckého kraje. 

Ing. Moravcová informovala, že programu 6.1 bylo podáno 7 žádostí o dotaci. V dubnu a květnu 

2021 proběhla odborem dopravy administrativní kontrola podaných žádostí. Dvě žádosti byly  

z dalšího hodnocení vyřazeny z hlediska administrativního nesouladu. Všech pět dalších žádostí 

splnilo podmínky vyhlášeného programu a mohou být dále hodnoceny hodnotícím orgánem  

a mohou získat dotaci v plné výši. Celkové výdaje projektů ze žádostí v administrativním souladu 

jsou 17.248.660,66 Kč a požadovaná výše dotace je 7.018.166,18 Kč.  

Projekt v pořadí příjmu 2. od žadatele STATUTÁRNÍ MĚSTO LIBEREC - MĚSTSKÝ OBVOD 

LIBEREC - VRATISLAVICE NAD NISOU nesplnil podmínku vyhlášení v položce způsobilé 

výdaje. Žadatel požaduje dotaci na rekonstrukci pozemní komunikace pro cyklodopravu, která 
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nepodléhá vydání stavebního povolení, či ohlášení stavby dle zákona č. 183/2006 Sb. o územním 

plánování a stavebního řádu, což je v rozporu se stanovenými podmínkami programu.   

Obdobně projekt v pořadí příjmu 3. od žadatele OBEC PERTOLTICE POD RALSKEM nesplnil 

podmínku vyhlášení v položce způsobilé výdaje. Žadatel požaduje dotaci na rekonstrukci 

pozemní komunikace pro cyklodopravu a část Stezky pro pěší a cyklisty, která nepodléhá vydání 

stavebního povolení, či ohlášení stavby dle zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování  

a stavebního řádu, což je v rozporu se stanovenými podmínkami programu.   

V programu 6.1 je v připraveném návrhu, možná podpora 5 projektů v plné výši v pořadí umístění 

1. - 5. v požadované výši 7.018.166,18 Kč. V rezervě tohoto programu zbyde částka  

149.293,82 Kč. 

V programu 6.3 bylo podáno 6 žádostí o dotaci. V dubnu a květnu proběhla odborem dopravy 

administrativní kontrola podaných žádostí. Všechny žádosti splnili podmínky vyhlášeného 

programu a mohou být hodnoceny hodnotícím orgánem. Celkové výdaje projektu ze žádostí  

v administrativním souladu jsou 3.793.928,50 Kč a požadovaná výše dotace je 2.543.795 Kč.  

V programu 6.3 je v připraveném návrhu, možná podpora 6 projektů v plné výši v pořadí umístění 

1. - 6. v požadované výši 2.543.795 Kč. V rezervě tohoto programu zbyde částka 1.209.984 Kč. 

Celkové shrnutí: v návrhu je podpora celkem 6 projektů, vyřazení 2 projektů z hlediska 

administrativního nesouladu. Podpora všech projektů je ve výši 9.561.961,18 Kč. V rezervě 

zůstane částka 1.359.277,82 Kč. 

 

Diskuze:  

P. Král informoval, že ho kontaktoval starosta obce Pertoltice pod Ralskem p. Smolík ohledně 

vyřazené žádosti obce Pertoltice pod Ralskem týkající se projektu Rekonstrukce pozemních 

komunikací pro cyklodopravu - Trasa pro pěší a cyklisty na MK Pertoltice I. na ppč. 314/1 

v Pertolticích pod Ralskem a část Stezky pro pěší a cyklisty Mimoň - Pertoltice na ppč. 314/1 

v Pertolticích pod Ralskem, kde tato žádost nedodržela podmínky způsobilých výdajů. Žadatel 

požadoval dotaci na rekonstrukci pozemní komunikace pro cyklodopravu a část Stezky pro pěší 

a cyklisty, která nepodléhá vydání stavebního povolení, či ohlášení stavby dle zákona  

č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebního řádu. P. Král uvedl, že tato rekonstrukce 

navazuje na projekt cyklostezky Mimoň – Jablonné v Podještědí, kde 2/3 budou podléhat vydání 

stavebního povolení, či ohlášení stavby dle zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování  

a stavebního řádu. Obec Pertoltice pod Ralskem ve svém rozpočtu na rekonstrukci finanční 

prostředky nemá a tento úsek bude v projektu páteřní cyklostezky Mimoň – Jablonné 

v Podještědí chybět. 

 

Ing. Sviták přislíbil kontaktovat starostu obce Pertoltice pod Ralskem, se kterým bude řešen další 

postup s ohledem k celkovému konceptu cyklodopravy Mimoň - Jablonné v Podještědí. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 5/21/VD/41 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje vyhodnotil došlé žádosti dle stanovených 

podmínek a kritérií programů Dotačního fondu programů 6.1 Podpora rozvoje cyklistické 

dopravy a 6.3 Podpora projektové přípravy a doporučil zastupitelstvu kraje rozhodnout  
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o poskytnutí dotací v úhrnném objemu do výše 7.018.166,18 Kč v programu 6.1 a v úhrnném 

objemu do výše 2.543.795 Kč v programu 6.3. S ohledem k celkovému konceptu cyklodopravy 

Mimoň - Jablonné v Podještědí bude obec Pertoltice pod Ralskem informována  

o možnosti podání žádosti o individuální dotaci. 

 

Hlasování: 
 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

V 15:51 hodin se na jednání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje dostavila Eva 

Zbrojová, počet přítomných členů výboru dopravy 13. 

 

 

6. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták informoval, že Rada Libereckého kraje schválila Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo 

"Zpracování koncepce turistické dopravy v rámci IDS IDOL" uzavřený mezi Libereckým krajem 

a společností KORID LK, spol. s r.o. Důvodem pro uzavření tohoto dodatku je změna termínu 

pro předání kompletního díla z důvodu zajištění dostatečného časového prostoru pro projednání 

realizace zhotovitelem navržených opatření se všemi dotčenými subjekty. Vzhledem k pandemii 

onemocnění COVID-19, způsobené novým typem koronaviru SARS-CoV-2, došlo ke změně 

harmonogramu plánovaných jednání v této věci, ve výstupech je nutné zohlednit dopady 

pandemie na turistickou dopravu v Libereckém kraji. Dále rada kraje schválila Dodatky  

ke smlouvám o veřejných službách v přepravě cestujících ve veřejné linkové dopravě, týkající se 

změn smluv v důsledku pandemie onemocnění COVID-19, které jsou uzavřeny v režimu „netto“ 

(dopravce ČSAD Česká Lípa, COMPAG CZ s.r.o., ARRIVA STŘEDNÍ ČECHY s.r.o.  

a KAD spol. s r.o.). Dále byl schválen Dodatek č. 1 ke Smlouvě o finanční spolupráci ve veřejné 

linkové osobní dopravě pro rok 2021 se statutárním městem Liberec. Důvodem uzavření tohoto 

dodatku bylo navýšení rozsahu provozovaných spojů v roce 2021 z důvodu prodloužení jednoho 

páru spojů linky č. 16 do obce Kryštofovo Údolí. Rada kraje v působnosti jediného akcionáře 

vykonávajícího působnost valné hromady společnosti s ručením omezeným KORID LK, spol.  

s r.o., schválila řádnou roční účetní závěrku společnosti KORID LK, spol. s.r.o. za rok 2020  

a hospodářský výsledek za rok 2020. Dále byla Radou Libereckého kraje schválena Smlouva  

o závazku veřejné služby v drážní osobní dopravě ve veřejném zájmu k zajištění dopravní 

obslužnosti části území Libereckého kraje na vymezené výkony - „Českolipská železnice“ 

uzavíranou mezi Libereckým krajem a společností Die Länderbahn CZ s.r.o. 

 

Proběhla diskuze ohledně Zpracování koncepce turistické dopravy v rámci IDS IDOL:  

J. Chuchlík, O. Pospíšil 

 

Projednání materiálů do 5. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 25. 05. 2021 
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Ing. Jan Sviták představil a stručně okomentoval členům výboru materiály, které obdrželi  

a budou předloženy k projednání na 5. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje  

dne 25. 05. 2021. 

 

Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje obci Roprachtice na akci „Úpravu 

povrchu cyklostezky Roprachtice“ - k bodu jednání ZLK 05/21/41 

 

Proběhla diskuze ohledně výše dotace: L. Sajdl, J. Sviták 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 5/21/VD/42 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu Libereckého kraje obci 

Roprachtice, Roprachtice 144,13 001 Roprachtice na akci „Úprava povrchu cyklostezky 

Roprachtice“, 

rozhodnout o poskytnutí dotace z rozpočtu kraje na akci Úprava povrchu cyklostezky 

Roprachtice, níže uvedenému žadateli o dotaci na projekt ve výši 1.500.000 Kč: 
 

IČ 00276065 

Příjemce 

dotace/ 

žadatel/sídlo 

Obec Roprachtice, Roprachtice 144, 513 01 Roprachtice   

Název projektu Úprava povrchu cyklostezky Roprachtice 

Účel projektu Úprava povrchu cyklostezky Roprachtice 

Název 

parametru 

projektu 

cyklostezka 

Měrná jednotka m2 

Hodnota 

parametru 
2899 

Celkové 

plánované 

náklady 

projektu (Kč) 

3.596.836,28 

Požadovaný 

podíl dotace na 

nákladech 

projektu (%) 

100 

Navrhovaný 

podíl dotace na 

nákladech 

projektu (%) 

(1.500.000/3.596.836,28)*100=41,70 (zaokrouhleno) 

Max. výše 

dotace (Kč) 
1.500.000 



Zápis č. 5 ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje konaného dne 18. 05. 2021 

7 

Investice/           

neinvestice 
investice 

Termín 

realizace 

projektu 

1. 3. 2021 – 31. 10. 2021 

a to za podmínek schválení změny rozpočtu – rozpočtového opatření č. 124/21 zastupitelstvem 

kraje, 

schválit smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje na projekt s názvem 

Úprava povrchu cyklostezky Roprachtice č. OLP/1216/2021, která bude uzavřena mezi 

Libereckým krajem a obcí Roprachtice, Roprachtice 144, 513 01 Roprachtice, IČ 00276065 

a uložit 

1. Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstku hejtmana, resort dopravy, informovat  

o přijatém usnesení výše uvedeného příjemce, 

2. Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstku hejtmana, resort dopravy, podepsat smlouvu 

o poskytnutí dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/1216/2021. 

 

Hlasování: 
 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Zpráva o ukončení realizace projektu „Silnice II/286 revitalizace ul. Žižkova, Jilemnice“ - 

k bodu jednání ZLK 05/21/42i) 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 5/21/VD/43 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí písemnou informaci Zpráva o ukončení realizace projektu 

„Silnice II/286 revitalizace ul. Žižkova, Jilemnice“. 

 

Hlasování: 
 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

V návaznosti na tento materiál předseda Výboru dopravy J. Chuchlík požádal, zda by mohl  

Ing. Jan Růžička na příštím zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

informovat členy výboru dopravy ohledně pokračování celkové rekonstrukce silnice č. II/286 

Jilemnice – Lomnice nad Popelkou. 

J. Sviták sdělil, že by v příštím týdnu mělo proběhnout jednání v Lomnici nad Popelkou, kde 

bude předmětem projednání i tato stavební akce. Přislíbil členům výboru předložení požadované 

zprávy ohledně této rekonstrukce.   
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Informace o stavu připravenosti ČSAD Liberec, a.s. – oblast Českolipsko (Západ) - k bodu 

jednání ZLK 05/21/42f) 

 

M. Bobek podal podrobnější informace ohledně tohoto materiálu. Informoval, že v pátek  

dne 21. 5. 2021 od 10:00 hod se uskuteční valná hromada společnosti ČSAD Liberec, a.s. kde 

dojde k navýšení základního kapitálu o částku 55 mil. Kč. M. Bobek předpokládá, že nenastane 

žádná procesní anomálie. Stručně nastínil proces ohledně úpisu akcií. Uvedl, že tímto dojde 

k procesu spuštění procesu financování akvizice oblasti Západ. Dále uvedl, že je již připraven 

koncept smlouvy na dopravní obslužnost mezi společností ČSAD Liberec, a.s. a Libereckým 

krajem. Návrh smlouvy byl konzultován s advokátní kanceláří HAVEL & PARTNERS s.r.o., 

text smlouvy vychází ze Smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících ve veřejné linkové 

dopravě na zabezpečení stanoveného rozsahu dopravní obslužnosti Libereckého kraje pro oblast 

Liberecko (ta vychází ze Smlouvy pro oblast Jablonecko a pro oblast Semilsko – Turnovsko). 

Celý proces má dva milníky. Projektovým milníkem je datum 30. 6. 2021 – tento termín je 

uveden jako nejzazší pro podpis Smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících. Druhým 

milníkem je datum 12. 12. 2021, kdy dojde ke spuštění dopravní obslužnosti společností ČSAD 

Liberec, a.s. v oblasti Západ (Českolipsko). Situaci stále komplikuje předběžné opatření, k již 

zmiňované žalobě na společnost ČSAD Liberec, a.s., společnost Autobusy LK, s.r.o. a Liberecký 

kraj ze strany společnosti BUSCONNECT s.r.o. týkající se náboru zaměstnanců. Zmínil úspěch 

ohledně argumentace. Žalující strana se odvolala k vrchnímu soudu. M. Bobek uvedl, že se 

domnívá, že předběžné opatření mělo být zrušeno a nemělo být ani uděleno, a to z důvodu 

procesních chyb. Znovu přítomným popsal, čeho se předběžné opatření týká a informoval  

o setkání a průběhu s odboráři ČSAD Česká Lípa a.s. Uvedl, že do 21. 6. 2021 budou místa 

řidičům držena, pokud nedojde ke shodě, bude se muset společnost ČSAD Liberec, a.s. zařídit 

jinak. Na závěr podal informace ohledně využití stávajícího zázemí společnosti BUS.COM a.s. 

v Novém Boru a České Lípě. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 5/21/VD/44 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí písemnou informaci Informace o stavu připravenosti ČSAD 

Liberec, a.s. – oblast Českolipsko (Západ). 

 

Hlasování: 
 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Převzetí závazku ze zůstatků elektronických peněžních prostředků vůči cestujícím  

od společnosti BusLine/TD BUS/Witbystar a.s. do KORID LK, spol. s r.o. – informace  

o neplnění smlouvy - k bodu jednání ZLK 05/21/42j) 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 5/21/VD/45 
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Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí písemnou informaci Převzetí závazku ze zůstatků 

elektronických peněžních prostředků vůči cestujícím od společnosti BusLine/TD BUS/Witbystar 

a.s. do KORID LK, spol. s r.o. – informace o neplnění smlouvy. 

Hlasování: 
 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 168/21 - snížení výdajů v kapitole 920 06 - 

Kapitálové výdaje a navýšení výdajů v kapitole 917 06 - Transfery; smlouva  

s Hrádkem n. N. - k bodu jednání ZLK 05/21/47) 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 5/21/VD/46 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje schválit 

1. změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 168/21, kterým se: 

a) snižují výdaje v kapitole 920 06 - Kapitálové výdaje, odbor silničního hospodářství,  

z akce „Rekonstrukce silnic II. a III. třídy“ ve výši 341.220 Kč, 

b) navyšují výdaje v kapitole 917 06 - Transfery, odbor silničního hospodářství, na akci 

„Křižovatka Okružní - Lidická a návazné chodníky“ ve výši 341.220 Kč, 

2. Smlouvu o spolupráci při realizaci stavební akce č. OLP/1480/2021 „Křižovatka Okružní 

- Lidická a návazné chodníky, Hrádek nad Nisou“ uzavíranou mezi Libereckým krajem 

a Městem Hrádek nad Nisou se sídlem Horní náměstí 73, 463 34 Hrádek nad Nisou, IČO: 

00262854, 

a uložit  

1. Ing. Zbyňku Miklíkovi, náměstku hejtmana, resort ekonomiky, majetku, investic, 

veřejných zakázek a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na 

rok 2021, 

2. Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, resort dopravy, informovat 

o přijatém usnesení starostu města Hrádek nad Nisou, 

3. Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, resort dopravy, předložit 

Smlouvu č. OLP/1480/2021, hejtmanovi k podpisu. 

 

Hlasování: 
 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

ČSAD Liberec, a.s. – navýšení majetkové účasti Libereckého kraje úpisem akcií  

a příplatek mimo základní kapitál - k bodu jednání ZLK 05/21/48) 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 5/21/VD/47 
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Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje rozhodnout  

a) o zvýšení majetkové účasti akcionáře Liberecký kraj na společnosti ČSAD Liberec, a.s., 

se sídlem České mládeže 594/33, 460 06 Liberec VI, IČ 25045504, s tím, že akcionář 

Liberecký kraj bude upisovat 10.892 kusů akcií za částku 1.089.200,- Kč a to zápočtem 

pohledávky v plném rozsahu oproti pohledávce vyplývající z Dohody o narovnání  

a vypořádání vzájemných pohledávek a závazků č. OLP/1215/2021 ze dne 19.4.2021 

uzavřené mezi akcionářem Liberecký kraj a společností ČSAD Liberec, a.s.;  

za současného navýšení základního kapitálu společnosti úpisem akcií akcionářem 

Autobusy LK, s.r.o., se sídlem U Jezu 525/4, Liberec IV - Perštýn, 460 01 Liberec, IČO 

068 97 517, a to až do celkové částky zvýšení základního kapitálu 55.000.000,- Kč (slovy: 

padesát pět milionů korun českých),  

b) o příplatku Libereckého kraje mimo základní kapitál společnosti ČSAD Liberec, a.s., se 

sídlem České mládeže 594/33, 460 06 Liberec VI, IČ 25045504 ve výši 6.870.122 Kč, 

s tím, že příplatková povinnost bude splněna započtením pohledávek,  

pověřit Martina Půtu, hejtmana kraje, aby jménem akcionáře Liberecký kraj provedl úpis akcií 

společnosti ČSAD Liberec, a.s. zápisem do listiny upisovatelů, 

schválit 

a) Dohodu o poskytnutí příplatku akcionáře mimo základní kapitál společnosti mezi 

Libereckým krajem a společností ČSAD Liberec, a.s., se sídlem České mládeže 594/33, 

460 06 Liberec VI, IČ 25045504, 

b) Dohodu o započtení pohledávek mezi Libereckým krajem a společností ČSAD Liberec, 

a.s., se sídlem České mládeže 594/33, 460 06 Liberec VI, IČ 25045504 

a uložit Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, řízení resortu dopravy, aby 

vyrozuměl společnost ČSAD Liberec, a.s. o přijatém usnesení a zajistil podpis všech schválených 

dohod a dokumentů.   

 

Hlasování: 
 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Jiří Hruboň poskytl členům výboru dopravy tištěnou verzi Výroční zprávy společnosti 

KORID LK spol. s r.o. za rok 2020 a následně ji okomentoval. Uvedl, že Výroční zpráva 

společnosti KORID LK spol. s r.o. je zpracovávána každoročně a zachycuje přehled činnosti 

společnosti za dané období. Podal informace ohledně hospodaření společnosti. Uvedl,  

že KORID LK, spol. s r.o. hospodařil s částkou 30 mil. Kč. Hospodářský výsledek za rok 2020 

činil 1.906,88 Kč, tato částka byla ponechána na nerozděleném zisku. 
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Ing. Otto Pospíšil, Ph.D. nový jednatel společnosti KORID LK, spol. s r.o. navázal  

na Ing. Hruboně a informoval, že v návaznosti na rozvolnění dalších epidemiologických opatření 

v ČR, od 24. května 2021 bude reagováno i veřejné regionální linkové dopravě. Liberecký kraj, 

potažmo KORID LK, spol. s r.o., nikdy po dobu všech lockdownů nepřipustil, aby se jezdilo 

školními autobusy k zavřeným školám. Posledních cca 14 měsíců bylo zhruba 11 měsíců 

v režimu prázdninových jízdních řádů. Od začátku května se pak přecházelo do režimu školních 

řádů. 

Dále podal informace ohledně střednědobých a dlouhodobých činností společnosti KORID LK, 

spol. s r.o. a členům dopravy nastínil jejich přehled.  

Informoval o železniční dopravě na Českolipské železnici od prosince 2021. Dále uvedl, že části 

výkonů Libereckého kraje od prosince 2021 budou přebírat sousední kraje, nastínil, které tratě 

se budou týkat Královéhradeckého kraje a které pak Středočeského kraje. Jedná se o standardní 

postup, jehož cílem je, aby s dopravcem měl uzavřenou smlouvu jeden objednatel  

a na mezikrajských linkách fungovaly mezikrajské smlouvy a objednávky mezi objednateli. 

Podal informace ohledně autobusové dopravy, kde zmínil již diskutovanou oblast Českolipska. 

V průběhu tohoto roku musí být připraveny také smlouvy přímým zadáním, jednak na linku 

z Prahy do České Lípy, a potom se počítá na obnovením kontraktu s dopravcem KAD spol. s r.o., 

který provozuje jednu linku na Jilemnicku. A dále je od prosince letošního roku uvažováno 

o zasmluvnění linky ze Špindlerova Mlýnu přes Jilemnici na Jičín a Prahu. 

Z hlediska dalších činností zmínil projekt Optimalizace veřejné linkové dopravy pro oblast 

Českolipsko. 

Dále je třetím rokem připravován projekt mezikrajských linek mezi Libereckým a Středočeským 

krajem, který je vázán na integraci Mladoboleslavska do PID. 

Na závěr podal informace ohledně projektu modernizace odbavovacích zařízení. Po interní 

dohodě v rámci resortu dopravy bude projekt revidován, dojde k přehodnocení harmonogramu 

případně budou znovu potvrzeny cíle, které v projektu jsou. Uvedl, že bude potřeba zatím vidět 

nejen ta pozitiva, ale i co všechno ten systém bude stát, jaké jsou role v rámci projektu, jelikož 

ne vše, co se zajišťuje je na bedrech KORID LK. Dále je nutné identifikovat a řídit rizika  

v projektu. 

 

Proběhla diskuze ohledně projektu modernizace odbavovacích zařízení v návaznosti na již 

pořízená odbavovací zařízení v MHD Jablonec nad Nisou: T. Levinský, J. Sviták, O. Pospíšil,  

J. Chuchlík 

 

J. Hruboň upozornil T. Levinského, že stále v MHD Jablonec nad Nisou přetrvává problém 

s odbavováním cestujících u starších karet Opuscard, kdy odbavovacích zařízení neumí odbavit 

všechny karty. Zákaznické centrum prozatím karty vyměňuje, ale dlouhodobě je to neúnosné. 

Požádal o apel u dodavatele odbavovacího zařízení ohledně odstranění problému. T. Levinský 

uvedl, že se na odstranění problému pracuje. 

 

 

V 16:25 hod ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje odešel Bc. Jan 

Stejskal. Počet přítomných členů výboru dopravy 12. 
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8. Informace o činnosti Autobusy LK, s. r. o. 

 

Ing. Jiří Zdražil podal informace o aktuální činnosti Autobusy LK, s. r. o. Doplnil M. Bobka  

ve věci úpisu akcií a žaloby, která se týká nejen společnosti ČSAD Liberec, a.s. ale i společnosti 

Autobusy LK, s.r.o. a Libereckého kraje ze strany společnosti BUSCONNECT s.r.o. 

Na závěr uvedl, že ke dni 30. dubna 2021 skončil na pozici jednatele u společnosti KORID LK, 

spol. s r.o. 

 

Diskuze: 

J. Chuchlík vznesl dotaz, zda v současné době probíhá spolupráce se společností NEXIA AP a.s. 

M. Bobek uvedl, že ČSAD Liberec a.s. spolupracuje se společností NEXIA AP a.s. na přípravě 

akvizice oblasti Západ dle projektu a má s ní smluvní vztah. 

J. Chuchlík se dotázal, zda to bylo soutěženo nebo zadáno nebo v jakém to je rozsahu. 

M. Bobek uvedl, že kontrakt nebyl soutěžen, jelikož nebylo nutné ho soutěžit. Společnost ČSAD 

Liberec, a.s. je v takovém časovém presu, že v případě vypsání soutěže, než by došlo k ukončení 

celého procesu, bylo by již po přípravné fázi. Současně uvedl, že by bylo iracionální najmout 

někoho jiného, než společnost NEXIA AP a.s., která u přípravy projektu byla od začátku. Uvedl, 

že on osobně stojí 100 % za spoluprací s panem Linkem a společností NEXIA AP a.s. 

 

Na závěr M. Bobek podal podrobné informace ohledně problematické smlouvy uzavřené mezi 

ČSAD Liberec, a.s. a společností Bonett Gas Investment, a.s.  

 

 

9. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil.  

 

 

10. Informace o činnosti KSS LK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

11. Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

 

Ing. Petr Správka se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

12. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. o. 

 

Ing. Jan Wohlmuth se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 
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13. Různé 

 

T. Levinský podal informace ohledně Sdružení obcí Jablonecka, které obdrželo žalobu  

na přiměřený zisk za rok 2016 od DPMLJ a.s. 

 

J. Chuchlík požádal statutárního náměstka hejtmana, řízení resortu dopravy, zda by mohlo začít 

rezonovat na resortu dopravy téma ohledně přeložky silnice II/283, napojení na I/35 (jedná se  

o budoucí přeložku ze Zelného háje do Rovenska pod Troskami v návaznosti na napojení  

na I/35). Zmínil dopravní zátěž, kterou zažívají města Turnov, Lomnice nad Popelkou a přilehlé 

obce. 

 

T. Levinský požádal o informaci ohledně personálního stavu na již zaniklém odboru dopravy, 

resp. nově vzniklém odboru silničního hospodářství.  

J. Sviták popsal aktuální situaci. 

 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík poděkoval všem  

za účast na dnešním zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého. 

 

 

 

Ověřovatel zápisu: 

 

 

 

………………………………. 

Jaroslav Demčák 

místopředseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

 

 

 

………………………………. 

Josef Chuchlík 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

 

 

 

Liberec 18. května 2021  

Zapsal: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník  


